Infomail #18

Bonjour à tous,  Hello everybody,

Ce mois ci deux infos:

1) Comme chaque année, la conférence DeViNT (Déficients Visuels & Nouvelles Technologies) aura lieu à Sophia-Antipolis (Alpes Maritimes), et fera le point sur les nouvelles technologies appliquées aux aveugles ou déficients visuels. La date est le jeudi 20 Mai 2010, la langue est le français. 
Comme c’est à 10 km de chez moi, je peux héberger des gens (en nombre limité !). Me faire signe si intéressés. 
Voici en pièce jointes le programme et le communiqué de presse. Pré-inscription gratuite mais obligatoire sur : http://devint.polytech.unice.fr/

2) Du nouveau sur les cils : 

http://www.nytimes.com/2009/05/19/science/19cilia.html?_r=1&scp=1&sq=cilia&st=cse 


Cordialement.
Francis

*Ces infomails sont libres et indépendants de toute association.*
.....

This month, 2 topics :

1) DEVINT Meeting 2010

As each year, the DeViNT conference will take place in Sophia-Antipolis (French Silicon Valley). The venue is located in the South East of France, in-between Cannes and Nice.
DeViNT is a French acronym which means « New Technologies for Visually Impaired ». The date is Thursday 20 May 2010, the language is mainly French, but one session about accessibility to Web
As it is 10 km away from me, I can accommodate people home (limited number !). Please ask if interested. 

The information and programme is now bilingual (see attachments) and updated on : http://devint.polytech.unice.fr/ .
Free entrance but advanced registration required (same web link)

2) Article from the Times about cilia

http://www.nytimes.com/2009/05/19/science/19cilia.html?_r=1&scp=1&sq=cilia&st=cse 



 

Regards
Francis

*these infomails are free and independent of any association*

